



杭州师范大学

Hangzhou Normal University

经亨颐教育学院

Jing Hengyi School of Education

本科生

小学教育

Primary Education

师范专业介绍

本专业以“名师引领未来名师”为宗旨，培养师德高尚、师能卓越、师艺突出、素养全面的小学卓越教师以及从事小学教育教学研究、小学教育管理工作的专门人才。毕业后在小学、教师教育机构、教育科研机构和教育管理部门从事相关工作。小学教育(师范)专业的毕业生需达到以下要求：

师德修养高

职业道德高尚，热爱教育事业，热爱学生，对教师职业有深刻的认同感和使命感。

专业基础厚

教育素养扎实，掌握儿童心理学相关知识，具备较强的教育科研能力。

学科知识广

掌握语文、数学、科学三门小学基础类学科的专业知识，并能胜任其中一门课程的教学。

教学技能强

教师基本功扎实，三笔字、普通话规范，课堂教学水平卓越，并熟练运用现代教育技术。

Introduction to Primary Education Programme

With the aim of "Master Teachers Leading Future Master Teachers", this program aims to cultivate outstanding elementary school teachers with high moral character, excellent teacher ability, outstanding artistic skills, as well as specialists engaged in elementary school education and management. After graduation, they will be engaged in elementary schools, teacher education institutions, educational research institutions and educational management departments. Graduates of the Elementary Education program are required to meet the following requirements:

High teacher ethics: high professional ethics, love for education, love for students, and a deep sense of identity and mission for the teaching profession.

Strong professional foundation: solid educational literacy, mastery of knowledge related to child psychology, and strong ability in educational research.

Broad subject knowledge: master the professional knowledge of three basic elementary school subjects, namely language, mathematics and science, and be able to teach one of these subjects competently.

Strong teaching skills: Teachers have solid basic skills, such as calligraphy and Putonghua, excellent classroom teaching and management, and are proficient in the use of modern educational technology.

核心课程 Core Curriculum

教育学基础、心理学基础、现代汉语、古代汉语、儿童文学、解析几何、写作外国文学、数学史、小学班主任工作技能、科学思维论

Foundation of Pedagogy, Foundation of Psychology, Modern Chinese Language, Ancient Chinese Language, Children's Literature, Analytic Geometry, Writing, Foreign Literature, History of Mathematics, Primary School Classroom Management, Education Research Method

授课语言及学习年限 Language of Instruction and Years of Study

全日制学习，中文授课。

学习年限为4年，在校年限(含休学)最长不超过6年

Full-time study, taught in Chinese.

The duration of study is 4 years, and the maximum duration of study (including leave of absence) is not more than 6 years.

授予学位 Degree

符合毕业要求的，授予教育学本科专业学位。

Those who meet the graduation requirements will be awarded a bachelor's degree in education.



课堂教学 / Classroom teaching



汉字书写 / Chinese character writing



舞蹈排练 / Dance rehearsal

联系方式

网址: <http://jyxy.hznu.edu.cn/>

邮箱: jhyjxy@hznu.edu.cn

电话: 0086-571-28865586

在线申请

<https://international.hznu.edu.cn>



经亨颐教育学院
官方微信



经亨颐教育学院
官方网站



国际学生
在线申请